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HØRING VEDRØRENDE VÆRDIGHEDSMILLIARDEN

Handicaprådet I Viborg har følgende kommentarer til anvendelse af 
Værdighedsmilliarden

Da der endnu ikke er fuld klarhed over tildelingens størrelse, vil vi 
udtale os på baggrund af det foreliggende beløb.

De punkter der meddeles at fortsætte kan vi støtte, men som ved 
tidligere sager, er vi meget interesserede i at høre om effekten af det 
igangværende arbejde.
Hvor og i hvilken form er projekterne sat i gang og skal nu 
videreføres.?
Hvor mange borgere har modtaget støtte via ledsageordning, 
klippekort, ernæringsvejledning og detaljer fra de andre tiltag.
En generel opnormering af hjemmeplejen, betyder det bedre forhold 
for de ansatte, og flere muligheder for borgerne(kvalitetsudvidelse), 
eller er det en udvidelse som er nødvendig pga. stigende antal 
borgere med behov. 

Vi er meget enige med Ældrerådet i deres ønsker, men vi har 
yderligere et ønske:
Indretning af plejehjemspladser og personaleuddannelse til 
medarbejdere, der vil tage sig af borgere med specielle handicap 
f.eks. syns- og hørehandicap.

På handicaprådets vegne
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